

NOTICE TO CANDIDATES

for tests on paper



This notice has been written to help you. Your teacher will read it with you.

- Things you must do BEFORE THE DAY of your test...
 - Ask your teacher what you must bring with you for writing the test
 - Make sure you know the right time and the room to go to for the test
- Things **you must do** ON THE DAY of your test...
 - ✓ **Listen carefully** to the person who tells you what to do
 - ✓ If you have a phone or anything else electronic with you, you must switch it off and give it to this person (they will give it back to you at the end of the test)
 - ✓ If you do not have pencils or a test paper tell that person
 - ✓ If you do not feel well or have to go to the toilet raise your hand and tell that person
 - Write your name on the front of the test paper when you are told to
 - **Ask any questions** you have before the test starts
 - **Stop writing** and put your pen or pencil down when you are told to
 - Things you must not do ON THE DAY of your test...
 - X Do not keep your mobile phone or anything else electronic in the room during the test
 - **X** Do not keep or use a dictionary or spell-checker
 - **X** Do not take notes to your desk or have them on you
 - **X** Do not make a noise outside or inside the test room
 - **X** Do not take food or drink into the room (except plain water in a clear plastic bottle if you are allowed)
 - **X** Do not talk to other children or ask anyone to tell you the answers to the test
 - **X** Do not copy answers from anyone
 - **X** Do not help anyone with their answers
 - **X** Do not take any test papers out of the room

A COPY OF THIS NOTICE MUST BE DISPLAYED INSIDE/OUTSIDE EACH EXAMINATION ROOM



ИНСТРУКЦИИ ДЛЯ КАНДИДАТОВ

для экзаменов в обычном (бумажном) формате



Инструкции составлены Вам в помощь. Ваш учитель прочтёт их вместе с Вами.

- У Что нужно сделать НАКАНУНЕ экзамена...
- ✓ Спросите у учителя, что Вам нужно взять с собой на экзамен
- Убедитесь в том, что Вы знаете время и место проведения экзамена
- ✓ Что нужно сделать В ДЕНЬ экзамена...
 - ✔ Внимательно слушайте инструкции сотрудника Кембриджского центра
 - ✔ Если у Вас с собой телефон или другие электронные устройства, их нужно отключить и отдать сотруднику (Ваши личные вещи можно будет забрать после экзамена)
 - ✓ Если у Вас на столе нет карандашей или заданий теста, обратитесь к сотруднику
 - ✓ Если Вы себя плохо чувствуете или хотите в туалет, обратитесь к сотруднику
 - По команде сотрудника напишите имя/фамилию на обложке экзаменационных материалов
 - ✔ Все возникающие вопросы нужно задать до начала экзамена
 - ✓ По команде сотрудника нужно закончить выполнять тест и отложить ручку/карандаш
 - 🗶 Чего нельзя делать В ДЕНЬ экзамена...
 - Ж Нельзя иметь при себе мобильный телефон или другие электронные устройства
 - **Х** Нельзя пользоваться словарем
 - ★ Нельзя иметь при себе или на рабочем месте какие-либо подсказки
 - **Ж Нельзя шуметь** внутри или снаружи экзаменационной аудитории
 - **Ж Нельзя брать** еду или напитки с собой в аудиторию (за исключением воды в прозрачной пластиковой бутылке)
 - ★ Нельзя разговаривать с другими кандидатами или спрашивать у них ответы
 - **Ж Нельзя списывать** у других кандидатов
 - **Ж Нельзя подсказывать** другим кандидатам
 - **Ж Нельзя выносить** экзаменационные материалы из аудитории

Данные инструкции должны быть размещены в каждой экзаменационной аудитории